
 

Fotbollssektionsmöte 2019‐04‐08 

Möte:   nr 2 2019 

Datum:  2019‐04‐08 

Tid:  kl. 18.00‐20.30 

Deltagare:   Patrik Ek (PE), Fredrik Larsson (FL), Sören Andermård (SA), Jessika Johnsson (JJ), 

Johanna Svensson (JS), Madeleine Ytterstedt(MY), Morten Eriksen (ME) 

 

Frånvarande:  Susanne Larsson (SL), Niklas Claesson (NC), Richard Hallberg (RH), Jenny Persson (JP) , 

Ulrik Gustavsson (UG) m fl 

 

 

 

Dagordning 

 
1) Mötet öppnades 

PE öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

2) Föregående protokoll 

Mötesprotokoll nr. 1 godkändes. 

 

3) Dagordning 

Godkändes. 

 

4) Protokollförare 

JJ valdes till protokollförare. 

 

5) Justering av protokoll nr. 2 

FL utsågs till att justera dagens protokoll. 

 

6) Kareby Hed/IP 

 

Vi ska kontakta skolan om målen på Kareby Hed. FL kontaktar rektorn på Kareby skola om 

problemet med att målen står på planen. 

 

 

 

 

 



7) Ekonomi & Budget 

 

Inget togs till protokollet. 

 

8) Material/Inköp 

   

JS efterfrågar mer kvinnliga tränarkläder till nästa år. 

 

9) Anläggning/Tränings‐/matchtider 

 

Inget togs till protokollet 

 

10) Kommunikation – Web/laget.se 

 

Separata Facebooksidor diskuteras. 

 

11) Sponsring och marknadsföring 

 

Samtliga sponsorskyltar är troligtvis uppbokade. 

 

12) Arrangemang, lotterier och övriga intäkter 

 

Vi bestämde att mixfotbollsturneringren läggs på is i år, allt satsas på en fotbollscamp istället. 

Fotbollscamp vecka 32 för 2007‐2011. Pris och lokaler kollas upp. PE kollar om något startpaket 

kan tas fram för barnen på campen (via Intersport). 

 

13) Utbildning & utveckling 

 

Nästa ledarträff är bestämt till 24/5 på Kareby Hed. 

JS och SA ska träffa Richard på SISU och kolla om utbildningar mm. 

 

14) Serier/cuper/domare 

 

Inget togs till protokollet. 

 

15) Samarbete med andra föreningar 

 

ME utsågs till ansvarig för att ha koll på övergångspolicyn, som sektionen beslutar att Kareby IS 

ska ansluta sig till Övergångspolicy – Göteborgs FF. 

 

PE meddelar Johan i Kode att det är ok att han kontaktar ledare för våra F11/12 för eventuellt 

samarbete. 

 

 

 



16) Laget runt 

 

Inget togs till protokollet. 

 

17) Övriga frågor 

 

JS har satt upp en lista i bollboden om fikaförsäljning till A‐lagets hemmamatcher. 

(först till kvarn). 

 

18) Nästa möte 

 

Budgetmöte för nästa verksamhets år bestäms till måndag 10/6 kl 18:00‐19:30. 

 

Nästa sektionsmöte är tisdag 27/8 18:00‐20:30. 

 

19) Avslut 

 

Kareby 2019‐04‐08      Protokollet justeras 

   

 

             

‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐      ‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 

Patrik Ek        Fredrik Larsson 


